O Urzędzie Miejskim w Chrzanowie
- tekst łatwy do czytania (ETR)
Witamy na stronie Urzędu Miejskiego w Chrzanowie.

	
Gdzie się znajdujemy:
Budynek Urzędu Miejskiego: Aleja Henryka 20, Chrzanów.
Budynek Urzędu Stanu Cywilnego: Aleja Henryka 30, Chrzanów.

	
[image: Budynek Urzędu Miejskiego: Aleja Henryka 20, Chrzanów]
[image: Budynek Urzędu Stanu Cywilnego: Aleja Henryka 30, Chrzanów]


	
Godziny otwarcia:
Poniedziałki: 7:00 - 17:00

Wtorki - Czwartki: 7:00 - 15:00

Piątki: 7:00 - 13:00
	
[image: Obraz zawierający zegar okrągły, zegar ścienny,]


	
Co załatwisz w budynku przy 
Alei Henryka 20:
Sprawy mieszkaniowe.
Podatki rolne i od nieruchomości.
Wnioski o warunki zabudowy.
Wpisy do CEIDG (Centralna Ewidencja i Informacja o Działalności Gospodarczej).
Przekształcenie użytkowania wieczystego.

Dofinansowania do ogrzewania 
i fotowoltaiki.
Nagrody, wyróżnienia i stypendia sportowe.

	

[image: Obraz zawierający blok mieszkalny, sprawy mieszkaniowe]

[image: Obraz zawierający Materiały biurowe, materiały biurowe, Narzędzia biurowe, długopis, kalkulator - Podatki rolne i od nieruchomości

]

[image: Obraz zawierający Energia słoneczna, słoneczny, energia słoneczna, Panel słoneczny

]

	
Co załatwisz w budynku przy Alei Henryka 30:
Meldunki.
Dowody osobiste.
Akty stanu cywilnego.
Akty urodzenia i zgonu.

	
[image: Przykładowy wygląd dowodu osobistego]

[image: przykładowe odpisy aktu urodzenia w postaci papierowej]

[image: Odpis aktu w postaci elektronicznej]

	
Pomoc dla osób z trudnościami 
w komunikacji:
[image: Obraz zawierający przenośne urządzenie do komunikacji, Telefon komórkowy, ikonki telefon, wiadomość e-mail oraz ikonka ołówka (napisz wiadomość)]Osoby mające trudności 
w komunikowaniu się mogą skorzystać z pomocy osoby przybranej (powyżej 16 lat).
Osoby niesłyszące mogą zgłosić chęć skorzystania z tłumacza języka migowego 3 dni przed wizytą.
Zgłoszenia: e-mail: dziennik@chrzanow.pl, 
telefon: 32 75 85 100.
Więcej informacji: www.chrzanow.pl

	



image6.png




image7.png
=
-
12343
oz I =2
oo =
e

1<POLZZC1082012<<<<<<<LL<L<c<
8101028K3108022P0L810102001312
KOWALSKI<CJANSCCECCCceceedcss




image8.png
Wi

Rzeczpospolita Polska

o [o——

Odpis zupeiny aktu urodzenia

o ween

1 Oumeticdn

s
e

3.l nanvisko csby. e splosts undreie

ol nanviskabesle,jtell ot ut w ctymote

5. ininanvisko tmaca ot el uih v ezt

1

6_lni i nanvisko eroumika uaod st puego

sanjestrom! odrenie dieca

Odpsupeoyskuurodiens




image9.png
WZOR

* Rzeczpospolita Polska uscrozrie

vssns
e

p— s s

Odpis zupetny aktu urodzenia

1 Dane drieca

ange
[

Ve s

2_Dane rodsctw

iy
Noreio
[ty

3. imie i nazwisko osoby. kidazeosta wodzenie

|

e narsko ietego.Jtel bt udiatw crymel

5. Inie i nazwisko tumacza.jetelibrl udiatw czymsel

|

6. nanuisko Kierowrik ez stans cywinego, iy zrcestrowsl wodzenie driecka

rp [RE— o @)





image10.png




image1.png




image2.png




image3.png
<9
N&

1F

7
6
) > 4




image4.jpeg




image5.png




